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Svar på interpellation från Olle Romlin (C) 

om Järlåsa skola 
 

Olle Romlin (C) har ställt en interpellation med frågor om skolan i Järlåsa som jag 
besvarar nedan. 

Hur har nämnden och förvaltningen agerat på de allvarliga brister som föräldrarna 
larmat om? 

Nämnden har ett extra fokus på just Järlåsa skola (under arbetsnamnet ”utvald skola”), 

det är en av de skolor som nämnden har identifierat för att arbeta närmare kring. Detta 

sker via uppföljningar i nämnd och grundskoleutskott. 

Grundskolechef och verksamhetsområdeschef bjöd tillsammans med rektor och 
lärarrepresentanter in till ett skolråd i augusti 2023 där frågeställningar lyftes och 

fångades upp. Här deltog även undertecknad.  

Klagomål som handlat om enskilda elever eller personal har hanterats utifrån den rutin 
kring skolklagomål som finns i kommunen.  

Vilka konkreta åtgärder avser man vidta för att vända utvecklingen?  

• Järlåsa skola är en utvald skola from januari-2024, vilket innebär mer resurser 

och stöd till skolan. En särskild åtgärdsplan som tar utgångspunkt i 

Skolverkets nationella kvalitetssystem. 

• Järlåsa skola är en IBIS-skola (inkluderande beteendestöd i skolan, ska främja 
en inkluderande skola genom positivt lärande stöd.) 

• Elevhälsoutvecklare granskar och stödjer skolan i arbetet med särskilt stöd. 

• Utvecklingslärare i matematik granskar och stödjer lärarna för att utveckla 
matematikundervisningen. 

• Systematisk och kontinuerlig uppföljning av kunskapsresultat i varje arbetslag. 

• Organisation som främjar samsyn och samarbete infört HT-23 för att ta vara på 
alla kompetenser som finns på skolan.  

• Styrning och ledning granskas och ges stöd genom kontinuerliga uppföljningar 

via månadsdialoger mellan rektor och Verksamhetsområdeschef.  

Rektorskollega som är mentor och bollplank till rektor. Chefscoach som kan 
handleda vid behov.  
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Vilka handlingsplaner finns och hur följs de? 

• Skolans årliga verksamhetsplan lämnas in i början av september, följs upp 
kontinuerligt. 

• Åtgärdsplan utvald skola, följs upp kontinuerligt med 
Verksamhetsområdeschef och Verksamhetsutvecklare. 

• Plan utifrån Skolinspektionens tillsyn, ska skickas till SI i mars, upprättas och 
följs upp med Verksamhetsområdeschef, Verksamhetsutvecklare och 
elevhälsoutvecklare. 

• Plan utifrån medarbetarundersökningen, följs upp av rektor tillsammans med 
personalen årligen. 

Hur arbetar nämnden med de klagomål och anmälningar som kommer in till huvudman? 
Hur följs det upp?  

Nämnden följer den rutin som finns i grundskolan. Beroende på vad klagomålet 

handlar om tar vi stöd av controller och utreder klagomålet, Verksamhetsområdeschef 
följer upp med rektor.  

Hur ska styret säkerställa att landsbygdsskolorna har tillräckliga resurser för att kunna 
bedriva sin viktiga verksamhet på ett adekvat sätt? 

Utbildningsnämnden fattade beslut om resursfördelningsmodell till 
landsbygdsskolorna 2023. Landsbygdsersättningen beräknas utifrån ett belopp per 

årskurs. Beloppet per årskurs är högre i små skolor än i stora skolor och också högre för 
årskurserna 7–9 än för årskurserna F-6. Ersättningen tar alltså sikte på skolornas 

organisatoriska förutsättningar. Arbetet i denna riktning finansieras för tillfället via 
statsbidrag. I Mål och Budget har grundskolan fått en stor resursökning och är idag 

befriad från effektiviseringskrav. 

 

Eva Christiernin (S) 

Utbildningsnämndens ordförande 


